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Zápis č. 22 z jednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21,  

konané dne 21.01.2013 
  
Zahájení jednání: v 16.00 hod.  

Ukončení jednání: cca v 18.15 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing.M.Hájek, J.Slezák, V.Kozáková  

Omluveni: Pan I.Birke, P.Mach, Ing.Šponer, Ing.A.Taitl, MVDr.T.Vlach 

 

Hosté: Pan Dr.P.Roušar, starosta; Bc.O.Poláček, ved. OMI; Ing.R.Březina, ved. OŽPD; 

J.Šilar – Dopravní fakulta; B.Mika, OMI – k jednomu bodu jednání; Ing.J.Kupr, ved. OSÚ 

– k jednomu bodu jednání. 

- viz přiložená prezenční listina.  

S ohledem na účast, nemohlo být o bodech programu hlasováno.  
 

Program jednání:  
1/ Pan Ing.M.Hájek konstatuje rozpočet  - oblast doprava MČ Prahy 21/ rok 2013 a žádá 

samosprávu MČ P21, OMI ÚMČ P21 o předložení harmonogramu úkolů a prací z oblasti 

dopravy na rok 2013 v intencích požadavků DK 

Plnění: p.Bc.Poláček, ved. OMI na příští zasedání DK 

Úkol trvá 

 

2/ Spol. ROPID připravuje zkušební jízdu minibusem do oblasti Blatov – nová 

zastávka/zastávky (původní podnět pí Kollinová a p. Kédl) na stávající trase a prodloužení linky č. 

260. Termín 30.01.2013/ středa/ v 10.00 hod. odjezd od budovy úřadu. Všichni členové DK jsou  

zváni k účasti. 

Obešle e-mailem: V.Kozáková 

Ved.OMI p.Bc.Poláček přizve zástupce arch.spol. DUK na zkušební jízdu 

 

3/Umístění nových zastávek na trase BUS č. 260 : Info podal p.B.Mika, OMI;  

Plnění: p. Bc.Poláček, ved. OMI připraví projekt a objednávku a předá věc OSÚ, aby mohlo být 

zahájeno územní řízení a občané tak budou mít možnost se k věci vyjádřit ve stavebním řízení . 

Info na příštím zasedání DK 

Úkol trvá 

 

4/ Přechody pro chodce na Rohožnické –součástí zápisu je rozhodnutí OSÚ ze dne 06.11.2012, 

které nabylo právní moci dne 08.01.2013– viz příloha. DK předává Radě MČ Praha 21 toto 

rozhodnutí a žádá, aby navrhla řešení, požádala TSK hl.m.Prahy o vybudování přechodů v co 

nejkratší lhůtě. Info na příštím zasedání DK podá pan J.Slezák - plnění 

Úkol trvá 

 

5/ Předseda DK pan Ing.M.Hájek zhodnotil činnost DK za rok 2012, zpracoval písemné 

hodnocení činnosti DK, které předal starostovi MČ P21;  materiál předložen – viz příloha. 

 

 

6/ Předseda DK pan Ing.M.Hájek konstatoval stav projednávání a přípravy akce stavební úprava 

křižovatky na Novosibřinské-Staroújezdské-Staroklánovické; tato věc je pokládána za stěžejní 

záležitosti DK. P.Bc.Poláček poskytne veškeré podklady p.J.Slezákovi, místostarostovi, který věc 

prohovoří s panem náměstkem Noskem, příp. bude věc interpelovat na zasedání ZHMP/tento 

čtvrtek. Info na příštím zasedání DK podá pan J.Slezák – plnění. 

Úkol trvá 
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7/ Předseda DK pan Ing.M.Hájek konstatuje situaci kolem havarijního stavu mostku na 

Starokolínské a konstatuje, že nejsou plněna nařízení, která uložil odbor dopravních agend 

MHMP, spec. stavební úřad, p.Mgr.Ježek. Dosud není osazeno omezení rychlosti „30“ v dané 

oblasti, hrany mostku nejsou osazeny zábradlím-city bloky. Je bezpodmínečně nutné dořešit 

objízdné trasy. Je konstatován obsah jednání na MHMP ze dne 17.01.2013. Závěr: Pan J.Slezák 

bude v dané věci interpelovat radního za dopravu p.Noska/ tento čtvrtek na zasedání ZHMP. Info 

na příštím zasedání DK podá pan J.Slezák – plnění. 

Úkol trvá 

 

8/ Předseda DK pan Ing.M.Hájek konstatuje dopravní situaci u žel. zastávky Praha – 

Klánovice – řešení otočky pro autobusy, parkování pro osobní vozidla, kryt- uzamykatelné 

parkování kol, příp. změna směrnosti pro BUS, rekonstrukce žel. zastávky, protihlukové stěny, 

vynětí půdy z lesního fondu, atd. P.Dr.P.Roušar podává info o předpokládaném harmonogramu 

prací při modernizaci – předpoklad zač. června, července 2014, příp. 2015 – dle sdělení ředitele 

p.Mathé. DK trvá na řešení parkování a dává na zvážení zastupiteli HMP p.J.Slezákovi, zda věc 

také neinterpelovat na zasedání ZHMP tento čtvrtek? Info na příštím zasedání DK podá pan 

J.Slezák – plnění. 

Úkol trvá 

 

9/ Stavba kanalizace.  Je konstatováno dopravně inženýrské rozhodnutí pro 6.etapu. Po drobných 

dopravních úpravách, stav zatím bez větších problémů. DK upozorňuje na povrch komunikace 

Hulické, předpokládá, že OMI před zahájením objízdných tras provedlo fotodokumentaci- pasport 

stavu povrchu komunikace a dohovoří s fa Čermák a Hrachovec,a.s. řádnou opravu povrchu 

v přijatelných klimatických podmínkách. Pan Dr.Roušar informuje o přípravě smlouvy, která 

bude upravovat postup při nápravě škod – pro budoucí záležitosti. Věc bude DK stále sledována. 

Info na příštím zasedání p.Bc. Poláček, ved. OMI – plnění 

Úkol trvá. 

 

10/ SSZ na Zaříčanské- je konstatován obsah e-mailu pí Ing.Kosteasové z TSK hl.m.Prahy ze 

dne 17.01.2013 – viz příloha/ předpoklad realizace v tomto roce. 

Úkol trvá. 

 

11/ Podklady pro zřízení cyklostezky v Rápošovské dle návrhu p.M.Hartmana, zastupitele a 

předsedy komise ŽP. Pan P.Mach nepřítomen, podklady chtěl prodiskutovat s p.Ing.Polákem, 

HMP, MHMP. 

Plnění: P.Mach na příštím zasedání DK 

Úkol trvá  

 

12) Nové zastávky na ulici Starokolínské  

Pan Ing.Hájek konstatuje, že proti rozhodnutí OSÚ ÚMČ P21 byla podána odvolání. 

DK požaduje, aby věc byla i nadále sledována a zajištěny finanční prostředky na realizaci. Info 

podá na příštím jednání k průběhu správního řízení p.Ing.Hájek a p. J.Slezák projedná financování 

akce.  

Plnění: p.Ing.Hájek, p.J.Slezák  

Úkol trvá  

 

13) Rekonstrukce tech. nevyhovující zastávky  BUS Blatov – směr z centra – je konstatován 

obsah vyjádření p.Ing.Pechové z TSK ze dne 17.01.2013 – viz příloha. Akce nebude v roce 2013 

realizována, TSK nemá finanční prostředky; DK dává na uvážení, zda i tato věc není k interpelaci 

na nadcházejícím zasedání ZHMP? 

Plnění: p.J.Slezák 

Úkol trvá  
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14) Úprava ulice Staroklánovické -  k nádraží  

Pan Bc.Poláček informoval DK na min. zasedání, že spojnice bude upravena dle klimatických 

podmínek a finančních možností MČ P21. DK doporučuje urychlit akci. 

Plnění: p.Bc.Poláček, resp. OMI; info na příštím zasedání DK 

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0 / ze dne 21.11.2012 

Úkol trvá  

 

15) Umístění informačních cedulí v MČ Praha 21 – Újezd nad Lesy  

Členové DK mají k dispozici v elektronické podobě návrh vypracovaný OMI. P.J.Slezák 

navrhuje, aby věc nebyla řešena v Dopravním generelu, ale až po jeho vypracování a samostatně. 

Vzhledem k tomu, že je třeba o návrhu hlasovat, bude tato věc detailně řešena na příštím zasedání 

DK.  

Úkol trvá  

 

16)  Řešení cyklodopravy v Ú/L – DK žádá p.Macha o účast na zasedání DK a 

P.Mach se spojí s p. Ing.Syrovým (kontakt: Ing. Květoslav Syrový 

tel. 731 701 027; syrovy.k@gmail.com );  a dohovoří si koordinační schůzku, věc projedná, 

připraví podklady a na příštím zasedání podá o věci info. Plnění: p.P.Mach 

Úkol trvá  

 

17) Býv. hotel Smolík -  doznačení turistické trasy  

P.Ing.Březina info podá na příštím zasedání DK, kdy dojde k doznačení. 

Plnění: P.Ing. Březina a správce lesa  

Hlasování: Pro – 3, Proti – 0, Zdržel se – 0/ ze dne 21.11.2012 

Úkol trvá  

 

18) OMI info o Čentické („Zóna 30“, cyklotrasa – info o postupu prací ) 

P.Bc.Poláček sděluje, že nemá žádné další informace k dané věci. Na zasedání DK přizván p. 

Ing.J.Kupr, vedoucí OSÚ, který uvádí, že je správní řízení přerušeno a žadatel vyzván k doplnění 

řízení. Podrobnosti by mohl poskytnout p.O.Brouzda, OSÚ, který však není k dispozici – 

dovolená; na příštím zasedání DK podá ucelenou informaci s nástinem harmonogramu plnění ved. 

OMI p.Bc.Poláček, který také na příští jednání DK přizve k účasti i projektanta - plnění. 

Úkol trvá  

 

19) Dopravní generel  

Jednání DK se zúčastnil pan Jan Šilar, student Dopravní fakulty. Vzhledem k tomu, že ze zasedání 

DK musejí  v 18.00 hod. z pracovních důvodů odejít p.Dr.Roušar a.Slezák, podá info p.Šilar na 

příštím zasedání DK, který bere na vědomí stanovený termín zasedání. 

Plnění: p.J.Šilar 

Úkol trvá. 

 

 

20) Info do Újezdského zpravodaje o postupu výstavby kanalizačního přivaděče 

Splněno dne 11.01.2013 – viz příloha; návrh na vyškrtnutí bodu 

 

 

21) Předseda DK p.Ing. Hájek poukazuje na technický stav povrchu komunikace Hodkovské a 

Čekanovské. Navrhuje, aby bylo příp. provedeno místní ohledání komunikací za účasti p.Richtra 

mailto:syrovy.k@gmail.com
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(nám. primátora), doporučuje věc urychleně řešit se spol. Zavos, s.r.o., příp. požaduje, aby věc 

byla řešena právní cestou 

Info k bodu podá na příštím zasedání DK – p.Bc.Poláček, ved. OMI – plnění. 

Úkol trvá. 

 

22/ P.Dr.Roušar informuje o návrzích (2) na řešení parkování vozidel před novou budovou Policie 

ČR – Hulická. DK. Požaduje předložit projekt  k odsouhlasení na příštím zasedání DK. 

Plnění: p.Bc.Poláček, ved. OMI 

Úkol trvá 

 

23/ DK požaduje, aby ved. OŽPD p.Ing.R.Březina infomoval p.Sadyho o směrnosti /zachování, 

příp. změně v návaznosti na bod 22) v ul. Soběšínské. Postačuje e-mailem 

Plnění: p.Ing.R.Březina 

Úkol trvá. 

 

 

Příští jednání Dopravní komise se uskuteční dne 13.02.2013 od 16.00 hod. v malé zasedací 

místnosti. Předseda DK žádá všechny členy o účast. 

 

 

 

 

Zapsala: JUDr.Vladimíra Kozáková  

Zápis ověřen dne: 24.1.2013 ing. Milan Hájek  

 

 

 

 

Přílohy 
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